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Zápis z jednání Shromáždění starostů OSH 
23. 10. 2021 v Přibyslavi  

Přítomni: dle prezenční listiny   

  starostové OSH  ze 77 přítomno 71    
nepřítomno 6 

   
starostka SH ČMS   přítomna 1 

 
  VV SH ČMS   z 16 přítomno 13 
       nepřítomno 3 
 
  ÚKRR    z 12 přítomno 10 
       nepřítomno  2 
 

V době zahájení jednání přítomno 72 pozvaných účastníků s rozhodujícím hlasem, tj. 92, 3 %. 
Shromáždění starostů OSH ČMS je usnášeníschopné. 

1) Zahájení jednání, schválení hostů a volba pracovních komisí, schválení   
    programu 

 

Náměstek starosty SH ČMS Richard Dudek z pověření VV SH ČMS zahájil SS OSH. Přivítal starosty 
OSH, KSH, členy VV SH ČMS, ÚKRR a přizvané hosty. Upozornil, že kvůli nařízení Vlády ČR, bude 
jednání probíhat v rouškách.  

R. Dudek konstatoval, že SS OSH je usnášeníschopné. Dále přečetl z pozvánky program pro jednání 
SS OSH a vyjmenoval předané materiály. 
 

Program jednání: 

1) Zahájení, volba návrhové komise, zapisovatele, ověřovatelů a skrutátorů, schválení programu 
2) Zpráva o činnosti SH ČMS od VI. sjezdu SH ČMS a hospodaření SH ČMS za I. pololetí 2021 a 

návrh rozpočtu na rok 2022 
3) Plnění usnesení VI. sjezdu SH ČMS – Zaměření činnosti SH ČMS 2021+ 
4) Plán činnosti na rok 2022 - termínové kalendáře jednání SS OSH, VV SH ČMS a Vedení SH ČMS 

do 30. 6. 2022 
5) Zajištění VH SDH a okrsků 
6) Informace o činnosti společností s vlastnickým podílem SH ČMS  
7) Diskuze 
8) Projednání a schválení usnesení 
9) Závěr 

 

 
 
 
 

 
 
Hosté:   Dr. Ivo Havlík 

Věra Nutilová 
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Volba skrutátorů:  Josef Dvořák, Karel Barcuch, Pavla Veselá Kaňková, Ivan Jirota  
 
Volba zapisovatelky:           Tereza Vosyková   
 
Volba ověřovatelů:  Viera Nejedlá 

    Andrea Dopitová 
     

Hlasování: pro: 72 proti: 0 zdržel se: 0 

SS OSH schvaluje předložený program jednání, účast hostů na jednání, navrženou 
zapisovatelku a skrutátory. 
 
R. Dudek vyjmenoval členy návrhové komise.  

 

VV SH ČMS pí. Vilímková 

Praha p. Wagner 

Středočeský pí. Šindelářová 

Jihočeský  p. Pazdera 

Plzeňský  pí. Foldová 

Karlovarský p. Hubáček 

Liberecký p. Štěpán 

Královéhradecký pí. Steinerová 

Pardubický p. Cerman 

Vysočina p. Ježek 

Olomoucký  p. Hlavinka 

Zlínský  p. Nevařil 

Moravskoslezský p. Sedláček 

Ústecký pí. Špidlíková 

Jihomoravský p. Kuchař 

 

Hlasování: pro: 72 proti: 0  zdržel se: 0 

SS OSH schvaluje složení návrhové komise. 
 
2) Zpráva o činnosti SH ČMS od VI. sjezdu SH ČMS a hospodaření SH ČMS za I. 
pololetí 2021 a návrh rozpočtu na rok 2022 
 
M. Němečková přednesla zprávu o činnosti SH ČMS od VI. sjezdu SH ČMS: 
- na úvod pozdravila přítomné a shrnula VI. Sjezd SH ČMS; 
- dále informovala SS o jednáních vedení a výkonného výboru od VI. Sjezdu; 

- představila vedoucí ÚOR schválené VV SH ČMS; 
- zmínila setkání se zástupci spolku PUMPA a vzájemné představení se vedení se zástupci HVP a.s. i 
jednání s JUDr. Goláněm; 
- sdělila aktuální stav soudních sporů (ARROWS, HVP a.s., zastoupené kvalifikovaným akcionářem ZLT 
com s.r.o.; 
- informovala přítomné o schválení novely zákona č. 352/2001 Sb., o užívání státních symbolů a 
postupu při vymáhání dlužné částky od HS média s.r.o.; 
- dále o udělení titulu Organizace uznaná pro práci s dětmi a mládeží na další časové období od MŠMT 
ČR pro SH ČMS a představila Strategii mládež 2030+; 

- věnovala osobní vzpomínku tříletému výročí od úmrtí Karla Richtra a pietní vzpomínku dvěma 
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zesnulým hasičům z obce Koryčany; sdělila SS výši částky schválenou vedením na podporu rodin 
pozůstalých; 
- seznámila přítomné s průběhem celostátních národních a mezinárodních akcí od VI. Sjezdu; 
- stručně provedla výčet některých akcí z krajů, okresů, SDH; 
- informovala o průběhu letních akcí určených zejména dětem a mládeži; 
- shrnula oblast ekonomiky a marketingu, včetně získaných státních dotací, s důrazem na 
hospodárnost při tvorbě rozpočtu 2022; zmínila jednání s některými stávajícími i novými partnery; 

- představila nově vyhlášenou výzvu NSA Můj klub 2022; propojení s datovou schránkou; 
- informovala o jednání s Asociací velitelů podniků a úvodní jednání s Asociací velitelů; 
- uvedla přehled nadcházejících zahraničních akcí; 
- v závěru seznámila starostky a starosty se svým rozhodnutím o jmenování prvního náměstka, Josefa 
Bidmona a o udělení podpisového práva rovněž náměstkovi Jaroslavu Salivarovi, odbornému garantu 
pro oblast ekonomiky. 
 
Po vystoupení starostky se slova ujal M. Sojka, ekonom SH ČMS. 
M. Sojka okomentoval plnění rozpočtu SH ČMS za rok 2021 a návrh rozpočtu SH ČMS na rok 2022. 

 

3) Plnění usnesení VI. sjezdu SH ČMS – Zaměření činnosti SH ČMS 2021+ 

 
M. Němečková představila materiál Zaměření činnosti SH ČMS 2021+. 
Dokument má charakter programového prohlášení, je rozdělen do pěti částí, úseků činnosti, kdy 
každá obsahuje souhrnné klíčové aktivity. 

 
4) Plán činnosti na rok 2022 - termínové kalendáře jednání SS OSH, VV SH ČMS a 
Vedení SH ČMS do 30. 6. 2022 
 
J. Aulický seznámil přítomné s návrhem termínového kalendáře celostátních akcí SH ČMS, jednání SS 
OSH, VV SH ČMS a Vedení SH ČMS do 30. 6. 2022. 

  
5) Zajištění VH SDH a okrsků 
 
J. Orgoník okomentoval materiál Zajištění VH SDH a okrsků 2021–2022. 
Materiál zahrnuje směrodatné termíny pro konání valných hromad a poskytuje informace nejen o 
průběhu valné hromady či návrhu usnesení, ale i další odkazy na dokumenty, které je nutné 
v závazných termínech odevzdat nebo uložit. 
 
6) Informace o činnosti společností s vlastnickým podílem SH ČMS 

 
L. Zeman stručně informoval přítomné o činnosti HVP, a.s., zejména o návrhu kvalifikovaného 
akcionáře ZLT com s.r.o. na svolání mimořádné valné hromadě HVP, a.s. (MVH). 
V návaznosti na vystoupení L. Zemana M. Němečková navrhla jako zástupce SH ČMS na MVH HVP 
a.s. R. Dudka a jeho náhradníka J. Bidmona, do dalšího konání SS OSH. Dále informovala o návrhu VV 

SH ČMS o doplnění DR HVP, a.s. panem Václavem Liškou. 

Hlasování: pro: 72 proti: 0  zdržel se: 0 

SS OSH schvaluje na MVH HVP, a.s. zástupce SH ČMS R. Dudka a náhradníka J. 
Bidmona. 
 

Hlasování: pro: 71 proti: 0  zdržel se: 1 

SS OSH schvaluje návrh na doplnění DR HVP, a.s. Václavem Liškou (člen VV SH 
ČMS). 
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M. Sojka informoval o hospodaření společnosti Fire Edit, s.r.o. za rok 2021. 
 
7) Diskuze, vystoupení hostů 
 
R. Dudek představil úspěšný projekt ÚHŠ Jánské Koupele „Rozvoj kooperace a výměna zkušeností 

záchranných složek v přeshraničním prostoru“. 
T. Lefner prezentoval projekt: Výstavba areálu hasičského cvičiště v Nové Vsi v Ostravě.  
M. Elstner (OSH Brno – město) hovořil o problémech s internetovým připojením na soutěžích. Požádal o 
vyřešení tohoto problému. 
J. Salivar informoval, že SH ČMS jedná s O2 Family i o této problematice. 
Josef Myslín (OSH Praha – západ) pozval přítomné na Setkání hasičských historiků a kronikářů dne 16. 1. 
2022. 

V. Liška (ÚORHiM) stručně připomněl historické události spojené s hasičstvem datující se do výročí v roce 
2021, zejména zmínil požár Národního divadla a poděkoval SDH Braník za účast při rekonstrukci požáru 
v rámci výročí. Dále představil základní vize pro práci ÚORHiM. 
 

8) Projednání a schválení usnesení 
 
Předsedkyně návrhové komise Dana Vilímková přečetla návrh usnesení ke schválení SS OSH. 

Hlasování: pro: 72  proti: 0 zdržel se: 0    

SS OSH schvaluje Usnesení SS OSH ze dne 23. 10. 2021 tj. 100 % přítomných 
hlasů. 

9) Závěr 
 
M. Němečková na závěr poděkovala všem zúčastněným i jejich spolupracovníkům za odvedenou práci 

pro SH ČMS. Dále popřála šťastnou cestu domů. 
 

Předsedající:  Richard Dudek       ___________________ 

 

Zapisovatelka: Tereza Vosyková       ___________________ 

Ověřovatelé:  Viera Nejedlá         ___________________ 

 Andrea Dopitová                                   
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